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ЗАСІДАННЯ ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ 
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Засідання розпочалося о 13.00  

Засідання закінчилося о  14.30 
       

 

 

                                                               
     

 



Присутні на засіданні:     

                                                                                                                                                                     
Людмила ЛАГОДА   - секретар селищної ради (виконкому); 

 

Ігор ШАПОВАЛОВ  - перший заступник селищного голови; 

 

Світлана ВУСИК   - заступник селищного голови з питань діяльності 

виконавчих органів селищної ради; 

Сергій БОРИСОВ  - заступник селищного голови з питань діяльності 

виконавчих органів селищної ради; 

Ірина ШЕРСТЮК 

 

- начальник юридичного відділу; 

Микола ШЕРЕМЕТ  - начальник гуманітарного відділу Слобожанської 

селищної ради; 

Руслана ВОЛОВИЧ  

 

- начальник відділу охорони здоров’я виконавчого 

комітету Слобожанської селищної ради; 

Наталія ПЛЮЩІЙ   - начальник відділу з питань будівництва, 

містобудування, архітектури та містобудівного 

кадастру Слобожанської селищної ради; 

Іван БРОВКО  - голова ФГ «Обрій»; 

 

Володимир КОНОНОВ  

 

- генеральний директор ПрАТ АВП «Содружество»; 

  

 

 

Відсутні на засіданні: 
Олена ВЕРГЕЙЧИК  

 

 - заступник селищного голови з питань діяльності 

виконавчих органів селищної ради; 

Сергій МІРОШНИКОВ  - начальник відділу Державного архітектурно-

будівельного контролю виконавчого комітету 

Слобожанської селищної ради; 

Вадим ШИПУНОВ  

 

- засновник ТОВ «НВК» БІО – Енерджі»; 

  

 

Запрошені на засідання:                                                                                         

 

Начальники відділів 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Головував: Іван КАМІНСЬКИЙ – селищний голова 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про погодження Комплексної програми реформування і розвитку житлово-комунального 

господарства та благоустрою населених пунктів Слобожанської селищної територіальної 

громади на 2021-2025 роки у новій редакції. 

2. Про затвердження звітів щодо виконання фінансових планів за 2024 рік.  

3. Про підготовку об’єктів житлово-комунального господарства та соціальної сфери до 

роботи в осінньо-зимовий період 2025-2026 рр. в Слобожанській селищній територіальній 

громаді. 

4. Про затвердження комісії з обстеження зелених насаджень в новій редакції. 

5. Про утворення постійної комісії з розгляду питань щодо відключення споживачів від 

мереж централізованого опалення в новій редакції. 

6. Про організацію проведення заходів з покосу бур’янів та карантинної рослинності, 

догляду за квітниками, санітарної обрізки та омолодження дерев. 

7. Про встановлення технічних засобів регулювання руху транспортних засобів. 

8. Про розгляд звернення. 

Доповідач: начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, розвитку 

інфраструктури та транспорту – Вікторія Крючкова 

9. Про погодження Програми впровадження державної політики органами влади 

(Дніпровська районна військова адміністрація) у Слобожанській селищній територіальній 

громаді на 2025 рік. 

10. Про погодження Програми підтримки державної політики в сфері казначейського 

обслуговування місцевого бюджету та супроводження бюджетного процесу Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2025 рік. 

Доповідач: начальник фінансового відділу – Марія Демченко 

11. Про погодження внесення змін до Комплексної програми розвитку земельних відносин, 

містобудівної діяльності та охорони навколишнього природного середовища Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2021-2025 роки. 

Доповідач: начальник відділу земельних відносин та 

охорони навколишнього середовища – Світлана Сакун 

12. Про погодження Комплексної програми імплементації пріоритетних напрямів 

будівництва та модернізації об’єктів Слобожанської селищної територіальної громади на 

2024-2027 роки у новій редакції. 

13. Про затвердження складу робочої групи з розробки Програми комплексного відновлення 

території Слобожанської селищної територіальної громади Дніпровського району 

Дніпропетровської області. 

Доповідач: начальник відділу з питань будівництва, 

містобудування, архітектури та містобудівного кадастру – 

Наталія Плющій 

14. Про затвердження Положення Фестивалю–конкурсу дитячого малюнку «СПОРІДНЕННІ 

ДУШЕЮ». 

15. Про участь збірної команди Слобожанської громади у фінальних змаганнях з волейболу 

в місті Берегове, Закарпатської області. 

16. Про відновлення роботи плавального басейну. 

Доповідач: начальник відділу культури, туризму, молоді, 

спорту та інформаційної політики – Юрій Мельник 

17. Про погодження Програми розвитку охорони здоров’я Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2020-2025 роки у новій редакції. 

18. Про затвердження тарифів на додаткові платні медичні послуги, які надаються 

комунальним підприємством «Слобожанська центральна лікарня» Слобожанської селищної 

ради. 

Доповідач: начальник відділу охорони здоров’я – Руслана 

Волович 



19. Про погодження Програми забезпечення заходів та робіт з підготовки територіальної 

оборони та підтримки інших формувань Збройних сил України на 2022-2025 роки у новій 

редакції. 

20. Про погодження Програми захисту населення Слобожанської громади та тимчасово 

переміщених осіб від загрози, пов’язаної з бойовими діями та надзвичайними ситуаціями на 

2022-2025 рік у новій редакції.  

21. Про погодження Програми захисту населення і територій від надзвичайних ситуацій 

техногенного та природного характеру Слобожанської територіальної громади на 2021-2025 

роки у новій редакції. 

22. Про погодження Програми протидії злочинності та профілактики правопорушень 

Слобожанської територіальної громади на 2021-2025 роки у новій редакції. 

23. Про затвердження потреби у фонді захисних споруд цивільного захисту на території 

Слобожанської селищної територіальної громади. 

24. Про затвердження складу  комісії з питань обстеження об’єктів, пошкоджених та 

зруйнованих внаслідок збройної агресії російської федерації, та з питань надання 

компенсації у новій редакції. 

Доповідач: начальник відділу з питань надзвичайних 

ситуацій, цивільного захисту та співпраці з 

правоохоронними органами – Олександр Дейнеко 

25. Про затвердження висновку Опікунської ради при виконавчому комітеті Слобожанської 

селищної ради про доцільність призначення опікуна. 

26. Про затвердження складу Координаційної ради з питань забезпечення рівних прав та 

можливостей жінок і чоловіків, запобігання домашньому насильству, насильству за ознакою 

статі та протидії торгівлі людьми у новій редакції.  

27. Про фінансування відшкодування витрат за самостійно проведене зубопротезування 

мешканцям Слобожанської громади.  

28. Про затвердження кошторису витрат, пов’язаний з підготовкою та проведенням заходів з 

підтримки ветеранів війни, членів їх сімей, членів сімей загиблих (померлих) ветеранів 

війни, членів сімей загиблих (померлих) Захисників і Захисниць України Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2025 рік, в тому числі у рамках проєкту «Титани.UA». 

29. Про затвердження складу Комісії з розгляду питань встановлення пам’ятних знаків на 

території Слобожанської громади з метою увічнення пам’яті Захисників України. 

Доповідач: начальник управління соціального захисту 

населення  – Оксана Яремчук 

30. Про погодження Програми забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей позбавлених 

батьківського піклування та осіб з їх числа у Слобожанській селищній територіальній 

громаді на 2025-2026 роки у новій редакції. 

31. Про встановлення статусу дитини-сироти. 

32. Про встановлення статусу дитини, позбавленої батьківського піклування. 

33. Про закріплення право користування житловим приміщенням за дитиною позбавленої 

батьківського піклування. 

34. Про доцільність надання дозволу на реалізацію арештованого майна боржника право 

користування яким мають неповнолітні діти. 

35. Про доцільність позбавлення батьківських прав відносно малолітніх дітей.  

36. Про внесення змін до рішення виконавчого комітету. 

Доповідач: начальник Служби у справах дітей – Ольга 

Діденко  
37. Про звільнення та зменшення батьківської плати за харчування здобувачів освіти 
Степнянського ліцею Слобожанської селищної ради Дніпровського району 
Дніпропетровської області. 
38. Про звільнення від батьківської плати за харчування здобувачів освіти 
Олександрівського ліцею Слобожанської селищної ради Дніпровського району 
Дніпропетровської області. 



39. Про звільнення від батьківської плати за харчування здобувачів освіти, з числа дітей 
пільгових категорій закладу  дошкільної освіти (ясла-садочок) комбінованого типу «Червона 
шапочка» Слобожанської селищної ради. 
40. Про звільнення від батьківської плати за харчування здобувачів освіти, з числа дітей 
пільгових категорій закладу  дошкільної освіти (ясла-садочок) комбінованого типу «Берізка» 
Слобожанської селищної ради. 

Доповідач: начальник гуманітарного відділу – Микола 

Шеремет 

41. Про взяття на квартирний облік. 

42. Про зняття з квартирного обліку. 

43. Про внесення змін до особової справи квартирного обліку. 

44. Про визнання право власності на житлові квартири. 

45. Про надання матеріальної допомоги. 

46. Про затвердження списку співробітників Управління Служби безпеки України у 

Дніпропетровській області для видачі службових ордерів. 

47. Про видачу ордеру на службове житло. 

48. Про надання статусу службового житла. 

Доповідач: секретар селищної ради (виконкому) – Людмила 

Лагода 

49. Різне. 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 

 

1. Про погодження Комплексної програми реформування і розвитку житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2021-2025 роки у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Вікторія Крючкова – начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, розвитку інфраструктури та транспорту. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 109 додається) 

 

2. СЛУХАЛИ: Про затвердження звітів щодо виконання фінансових планів за 2024 рік. 
ВИСТУПИЛИ: Вікторія Крючкова – начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, розвитку інфраструктури та транспорту. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 110 додається) 

 

3. СЛУХАЛИ: Про підготовку об’єктів житлово-комунального господарства та 

соціальної сфери до роботи в осінньо-зимовий період 2025-2026 рр. в Слобожанській 

селищній територіальній громаді. 



ВИСТУПИЛИ: Вікторія Крючкова – начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, розвитку інфраструктури та транспорту. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 111 додається) 

 

4. СЛУХАЛИ: Про затвердження комісії з обстеження зелених насаджень в новій 

редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Вікторія Крючкова – начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, розвитку інфраструктури та транспорту. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 112 додається) 

 

5. СЛУХАЛИ: Про утворення постійної комісії з розгляду питань щодо відключення 

споживачів від мереж централізованого опалення в новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Вікторія Крючкова – начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, розвитку інфраструктури та транспорту. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 113 додається) 

 

6. СЛУХАЛИ: Про організацію проведення заходів з покосу бур’янів та карантинної 

рослинності, догляду за квітниками, санітарної обрізки та омолодження дерев. 
ВИСТУПИЛИ: Вікторія Крючкова – начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, розвитку інфраструктури та транспорту. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 114 додається) 

 

7. СЛУХАЛИ: Про встановлення технічних засобів регулювання руху транспортних 

засобів. 



ВИСТУПИЛИ: Вікторія Крючкова – начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, розвитку інфраструктури та транспорту. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 115 додається) 

 

8. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення. 
ВИСТУПИЛИ: Вікторія Крючкова – начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, розвитку інфраструктури та транспорту. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 116 додається) 

 

9. СЛУХАЛИ: Про погодження Програми впровадження державної політики органами 

влади (Дніпровська районна військова адміністрація) у Слобожанській селищній 

територіальній громаді на 2025 рік. 
ВИСТУПИЛИ: Марія Демченко – начальник фінансового відділу. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 117 додається) 

 

10. СЛУХАЛИ: Про погодження Програми підтримки державної політики в сфері 

казначейського обслуговування місцевого бюджету та супроводження бюджетного 

процесу Слобожанської селищної територіальної громади на 2025 рік. 
ВИСТУПИЛИ: Марія Демченко – начальник фінансового відділу. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 118 додається) 

 

11. СЛУХАЛИ: Про погодження внесення змін до Комплексної програми розвитку 

земельних відносин, містобудівної діяльності та охорони навколишнього природного 

середовища Слобожанської селищної територіальної громади на 2021-2025 роки. 



ВИСТУПИЛИ: Світлана Сакун – начальник відділу земельних відносин та охорони 

навколишнього середовища. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 119 додається) 

 

12. СЛУХАЛИ: Про погодження Комплексної програми імплементації пріоритетних 

напрямів будівництва та модернізації об’єктів Слобожанської селищної територіальної 

громади на 2024-2027 роки у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Наталія Плющій – начальник відділу з питань будівництва, містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього  - 10 

(Рішення № 120 додається) 

 

13. СЛУХАЛИ: Про затвердження складу робочої групи з розробки Програми 

комплексного відновлення території Слобожанської селищної територіальної громади 

Дніпровського району Дніпропетровської області. 
ВИСТУПИЛИ: Наталія Плющій – начальник відділу з питань будівництва, містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього  - 10 

(Рішення № 121 додається) 

 

14. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення Фестивалю–конкурсу дитячого малюнку 

«СПОРІДНЕННІ ДУШЕЮ». 
ВИСТУПИЛИ: Юрій Мельник – начальник відділу культури, туризму, молоді, спорту та 

інформаційної політики. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 122 додається)   

 



15. СЛУХАЛИ: Про участь збірної команди Слобожанської громади у фінальних 

змаганнях з волейболу в місті Берегове, Закарпатської області. 
ВИСТУПИЛИ: Юрій Мельник – начальник відділу культури, туризму, молоді, спорту та 

інформаційної політики. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 123 додається)   

 

16. СЛУХАЛИ: Про відновлення роботи плавального басейну. 
ВИСТУПИЛИ: Юрій Мельник – начальник відділу культури, туризму, молоді, спорту та 

інформаційної політики. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 124 додається)   

 

17. СЛУХАЛИ: Про погодження Програми розвитку охорони здоров’я Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2020-2025 роки у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Руслана Волович – начальник відділу охорони здоров’я. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 125 додається)   

 

18. СЛУХАЛИ: Про затвердження тарифів на додаткові платні медичні послуги, які 

надаються комунальним підприємством «Слобожанська центральна лікарня» 

Слобожанської селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Руслана Волович – начальник відділу охорони здоров’я. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 126 додається)   

 

19. СЛУХАЛИ: Про погодження Програми забезпечення заходів та робіт з підготовки 

територіальної оборони та підтримки інших формувань Збройних сил України на 2022-

2025 роки у новій редакції. 



ВИСТУПИЛИ: Олександр Дейнеко – начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій, 

цивільного захисту та співпраці з правоохоронними органами. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 127 додається)   

 

20. СЛУХАЛИ: Про погодження Програми захисту населення Слобожанської громади 

та тимчасово переміщених осіб від загрози, пов’язаної з бойовими діями та 

надзвичайними ситуаціями на 2022-2025 рік у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Олександр Дейнеко – начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій, 

цивільного захисту та співпраці з правоохоронними органами. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 128 додається)   

 

21. СЛУХАЛИ: Про погодження Програми захисту населення і територій від 

надзвичайних ситуацій техногенного та природного характеру Слобожанської 

територіальної громади на 2021-2025 роки у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Олександр Дейнеко – начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій, 

цивільного захисту та співпраці з правоохоронними органами. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 129 додається)   

 

22. СЛУХАЛИ: Про погодження Програми протидії злочинності та профілактики 

правопорушень Слобожанської територіальної громади на 2021-2025 роки у новій 

редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Олександр Дейнеко – начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій, 

цивільного захисту та співпраці з правоохоронними органами. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 130 додається)   

 



23. СЛУХАЛИ: Про затвердження потреби у фонді захисних споруд цивільного захисту 

на території Слобожанської селищної територіальної громади. 
ВИСТУПИЛИ: Олександр Дейнеко – начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій, 

цивільного захисту та співпраці з правоохоронними органами. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 131 додається)   

 

24. СЛУХАЛИ: Про затвердження складу  комісії з питань обстеження об’єктів, 

пошкоджених та зруйнованих внаслідок збройної агресії російської федерації, та з 

питань надання компенсації у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Олександр Дейнеко – начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій, 

цивільного захисту та співпраці з правоохоронними органами. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 132 додається)   

 

25. СЛУХАЛИ: Про затвердження висновку Опікунської ради при виконавчому 

комітеті Слобожанської селищної ради про доцільність призначення опікуна. 
ВИСТУПИЛИ: Оксана Яремчук – начальник управління соціального захисту населення. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 133,134 додаються) 

 

26. СЛУХАЛИ: Про затвердження складу Координаційної ради з питань забезпечення 

рівних прав та можливостей жінок і чоловіків, запобігання домашньому насильству, 

насильству за ознакою статі та протидії торгівлі людьми у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Оксана Яремчук – начальник управління соціального захисту населення. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 135 додається) 

 



27. СЛУХАЛИ: Про фінансування відшкодування витрат за самостійно проведене 

зубопротезування мешканцям Слобожанської громади. 
ВИСТУПИЛИ: Оксана Яремчук – начальник управління соціального захисту населення. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 136 додається) 

 

28. СЛУХАЛИ: Про затвердження кошторису витрат, пов’язаний з підготовкою та 

проведенням заходів з підтримки ветеранів війни, членів їх сімей, членів сімей 

загиблих (померлих) ветеранів війни, членів сімей загиблих (померлих) Захисників і 

Захисниць України Слобожанської селищної територіальної громади на 2025 рік, в 

тому числі у рамках проєкту «Титани.UA». 
ВИСТУПИЛИ: Оксана Яремчук – начальник управління соціального захисту населення. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 137 додається) 

 

29. СЛУХАЛИ: Про затвердження складу Комісії з розгляду питань встановлення 

пам’ятних знаків на території Слобожанської громади з метою увічнення пам’яті 

Захисників України. 
ВИСТУПИЛИ: Оксана Яремчук – начальник управління соціального захисту населення. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 138 додається) 

 

30. СЛУХАЛИ: Про погодження Програми забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей 

позбавлених батьківського піклування та осіб з їх числа у Слобожанській селищній 

територіальній громаді на 2025-2026 роки у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 139 додається) 

 



31. СЛУХАЛИ: Про встановлення статусу дитини-сироти. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 140 додаються) 

 

32. СЛУХАЛИ: Про встановлення статусу дитини, позбавленої батьківського 

піклування. 

ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 141,142,143,144,145 додаються) 

 

33. СЛУХАЛИ: Про закріплення право користування житловим приміщенням за 

дитиною позбавленої батьківського піклування. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 146 додається) 

 

34. СЛУХАЛИ: Про доцільність надання дозволу на реалізацію арештованого майна 

боржника право користування яким мають неповнолітні діти. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 147 додається) 

 

35. СЛУХАЛИ: Про доцільність позбавлення батьківських прав відносно малолітніх 

дітей. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 



     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 148 додається) 

 

36. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення виконавчого комітету. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 149,150 додаються) 

 

37. СЛУХАЛИ: Про звільнення та зменшення батьківської плати за харчування 

здобувачів освіти Степнянського ліцею Слобожанської селищної ради Дніпровського 

району Дніпропетровської області. 
ВИСТУПИЛИ: Микола Шеремет – начальник гуманітарного відділу. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 151 додається)   

 

38. СЛУХАЛИ: Про звільнення від батьківської плати за харчування здобувачів освіти 

Олександрівського ліцею Слобожанської селищної ради Дніпровського району 

Дніпропетровської області. 
ВИСТУПИЛИ: Микола Шеремет – начальник гуманітарного відділу. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 152 додається)   

 

39. СЛУХАЛИ: Про звільнення від батьківської плати за харчування здобувачів освіти, 

з числа дітей пільгових категорій закладу дошкільної освіти (ясла-садочок) 

комбінованого типу «Червона шапочка» Слобожанської селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Микола Шеремет – начальник гуманітарного відділу. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 



     усього   - 10 

(Рішення № 153 додається)   

 

40. СЛУХАЛИ: Про звільнення від батьківської плати за харчування здобувачів освіти, 

з числа дітей пільгових категорій закладу  дошкільної освіти (ясла-садочок) 

комбінованого типу «Берізка» Слобожанської селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Микола Шеремет – начальник гуманітарного відділу. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 154 додається)   

 

41. СЛУХАЛИ: Про взяття на квартирний облік. 
ВИСТУПИЛИ: Людмила Лагода – секретар селищної ради (виконкому). 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 155,156,157,158,159 додаються)   

 

42. СЛУХАЛИ: Про зняття з квартирного обліку. 
ВИСТУПИЛИ: Людмила Лагода – секретар селищної ради (виконкому). 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 160,161,162,163,164,165,166,167,168 додаються)   

 

43. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до особової справи квартирного обліку. 
ВИСТУПИЛИ: Людмила Лагода – секретар селищної ради (виконкому). 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 169 додається)   

 

44. СЛУХАЛИ: Про визнання право власності на житлові квартири. 
ВИСТУПИЛИ: Людмила Лагода – секретар селищної ради (виконкому). 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 



                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 170,171 додаються)   

 

45. СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги. 
ВИСТУПИЛИ: Людмила Лагода – секретар селищної ради (виконкому). 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 172 додається)   

 

46. СЛУХАЛИ: Про затвердження списку співробітників Управління Служби безпеки 

України у Дніпропетровській області для видачі службових ордерів. 
ВИСТУПИЛИ: Людмила Лагода – секретар селищної ради (виконкому). 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 173 додається)   

 

47. СЛУХАЛИ: Про видачу ордеру на службове житло. 
ВИСТУПИЛИ: Людмила Лагода – секретар селищної ради (виконкому). 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 174,175,176,177,178,179,180,181,182,183,184,185,186,187,188 додається)   

 

48. СЛУХАЛИ: Про надання статусу службового житла. 
ВИСТУПИЛИ: Людмила Лагода – секретар селищної ради (виконкому). 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 10 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 10 

(Рішення № 189 додається)   

 

Селищний голова                                                                                             Іван КАМІНСЬКИЙ 


